國立中正大學IC卡學生證補發申請表
National Chung Cheng University 
Application for Reissue Student ID Cards
1.各項欄位均請填寫清楚。

2.請持本表至出納組繳費、核章，並將本表繳回教學組，俾憑製作學生證。

3.須更換照片者，請於申請表加註「換照片」並附上二吋大頭照或電子檔。若照片上傳學籍系統，
請告知教學組收件者。
1. Please fill out each column clearly.

2. Pay the fee of NT$300 at the Cashiers’ Section. Then turn in the application form back to the Curriculum and Instruction Section. 
3. If you need to change your personal picture, please provide a 2-inch headshot or include an electronic file with

your application. If you already upload new picture file to the Student Academic Record Entry System, please 
notify the administrator of the Curriculum and Instruction Section.

申請日期Application Date：     年　　　　 月　　　　 日(yyyy/mm/dd)
	姓名Student name
	
	學號Student ID no.
	

	系所  Department
	
	聯絡電話Phone no.
	

	畢業生或退學學生，學生證遺失得不重做，但須經教學組核章後補繳NT$150元整。

Students who are processing the procedure of graduation or withdrawal only need to pay 150NT without reissuing the student ID Card. 
製作工本費NT$ 300元整
	出納組收費章

Cashiers’ Section

	
	


--------------------------------------－---------------──--------------------

國立中正大學IC卡學生證補發申請回執聯
Application for Reissue Student ID Cards
	姓名Student name
	學號Student ID no.
	系所Department

	
	
	


領卡日期：　　年　  月　日（由教學組填寫to be filled in by the Curriculum and Instruction Section)

The reissued Card can be picked up after 3 working days from the date of receipt.

□學生辦理休學（學生證製作完成後先收存教學組）
If the applicants apply for suspension, the reissued student ID card will be kept in the Curriculum and Instruction Section.
備註notes：

1. 請憑回執聯於領卡日期（含）以後，親自洽教學組領取；擬委託代領者，請填妥下列資料：
   Turn in this receipt when you pick up your new Card. If you will appoint an authorized representative to pick up your card, please fill in the following information:

	受託人Information of authorized representative

	姓名Name： 
	學號或身分證字號Personal ID number： 


請受託人攜本回執聯及貼有照片之個人有效證件至教學組領取。
For the authorized representative: Please bring this receipt and show your personal ID when you pick up the 

new card.
2. 住宿生得憑此回執聯向宿舍管理員領取宿舍門禁臨時卡。
The applicant living in school dormitory may use this receipt to obtain a temporary dormitory Access Card. 

教學組核章Recipient signature：
